
                                                                  Zápisnica 
                                       napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 
                                                                  konané dňa 25. 1. 2018 
 
Prítomní: 
Matej ALBERT, MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina 
BRISUDOVÁ, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H, Zdeněk 
PITLIAK,  Zdenko R A Č K O, Peter S I T O R, Bc. Ján S K Ý P A L A, Bc. Martina 
TÓČIKOVÁ, Mgr. Lenka  S O J K O V Á 
 
Primátor:                             Pavel GAVALEC 
Prednosta:                           Ing. Pavel OLŠIAK  
Hlavná kontrolórka:           Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 
Zapisovateľka:                   Marta KUPČEKOVÁ 
 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 
ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 12 poslancov 
/p. Kamas prišiel pozdejšie/ a preto je uznášaniaschopné. 
 
Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Bc. Ján  S K Ý P A L A 
                                                                           2. Peter  S I T O R 
Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Bc. Skýpala a Sitor?    
12 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
                                                                                                                                                                                                                 
Návrhová komisia: 

• Zdeněk PITLIAK 
• Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 
• Zdenko RAČKO 

 
Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 
12 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 
PROGRAM: 
1. Zámer predaja pozemkov pre EMKOS s.r.o. 
2. Zmena účelu stavby bývalej polikliniky na Ul. slobody v Poltári 
3. Zámer: predaj pozemkov pre GEODETA - Ing. Jána Šágu 
4. Kontrola evidencie vzniku a čerpania dovoleniek a práce nadčas v ZŠ Školská  
5. R ô z n e - návrhy   
6. Diskusia - interpelácia 
7. Záver 
 
primátor 
-navrhol bod Zámer: predaj pozemkov pre GEODETA - Ing. Jána Šágu z rokovania vypustiť 
 
Hlasovanie: Kto je za takto upravený program? 

12 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 
                                                                                                                /p. Kamas neprítomný/ 
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1. Zámer predaja pozemkov pre EMKOS s.r.o. 
prednosta 

-na MsÚ sme obdržali žiadosť na odpredaj pozemkov pre EMKOS. Na tomto pozemku by 
vybudovali výrobnú halu na ľahkú kovovýrobu. V horizonte 5 rokov by malo pracovať 20 
ľudí. Je tam navrhovaná cena od žiadateľa. 

p. Račko 
-či by mu na začiatok nestačilo menej m2? 

 
Ing. Michálek 
-ak za 15 rokov im bude pozemok malý a vedľajšie pozemky budú obsadené, zvažoval teraz 
zakúpiť väčší pozemok. Chcú vybudovať halu, kde bude výroba a montáž. V prípade väčšej 
výroby plánujú postaviť sklad a potrebujú dobrú logistiku tovaru. 
 
Bc. Tóčiková 
-chcete ha, ostatné zostanú voľné 

 
Ing. Michálek 
-starú technológiu predávajú, kupujú novú. Je potrebné zabezpečiť žeriav. Je to úzky a dlhý 
pozemok do tvaru „L“. Je veľa miest, ktoré sa nedajú využiť. Na stavbu treba vybudovať aj 
parkovisko, ktoré si vyžaduje časť pozemku. 
 
Bc. Tóčiková 
-približne bude 20 ľudí? 

 
Ing. Michálek 
-pri tendencii rozvoja firmy plánujú do 5 rokov vyškoliť a prijať ďalších 20 ľudí. Podnikajú vo 
sfére, kde nemajú veľkú konkurenciu a automobilový priemysel si vyžaduje vysoký stupeň 
automatizácie. Majú veľký dopyt a potrebujú rozvíjať aj personálny stav.  
 
Bc. Tóčiková 
-či budú mať minimálne 20 ľudí? 
 
Ing. Michálek 
-pokiaľ budú mať potencionál pre nich pracovať, môžu zamestnať aj 25 ľudí. Musí ich zohnať. 
Tí ľudia musia byť aj na nejakej profesionálnej úrovni. 
 
Bc. Tóčiková 
-mala dotaz, že keď pri podpísaní zmluvy s mestom ho zaviažeme, že do 5 rokov vytvorí 
minimálne 20 pracovných miest s trvalým pracovným pomerom, či ho to nezaťaží. 
 
Ing. Michálek 
-on teraz nemôže stiahnuť z ÚP hocikoho, keď potencionál v tom človeku nie je. Pokiaľ tých 
20 ľudí nájde, zamestná ich. Keď ich nenájde v tomto okrese, musí ich stiahnuť z inokadiaľ. 
Má 6 kmeňových zamestnancov a ďalších 11, ktorí spolupracujú sú od Košíc, Sobraniec, 
Michaloviec, lebo takých kvalifikovaných tu nevedel nájsť. 
 
Bc. Tóčiková 
-či ich má na trvalý pracovný pomer 
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Ing. Michálek 
-sú to živnostníci, 6 je na trvalý pomer a 11 živnostníkov. On teraz nevie prisľúbiť, že ich 
zamestná umelo. On tých 20 ľudí nepotrebuje len preto, aby ich prijal, aby si splnil nájomnú 
zmluvu, keď ich nemá ako vyťažiť. 
 
Bc. Tóčiková 
-tých ľudí potrebuje, lebo nebude fungovať výroba 
 
Ing. Michálek 
-len teraz nevie sľúbiť, či nebudú z okresu Rimavská Sobota, Fiľakovo, Lučenec 
 
Bc. Tóčiková 
-nemusia byť bezpodmienečne obyvatelia mesta Poltár. Len či vytvorí priestor pre 20 
pracovných miest. Potom, že to odôvodní, že v Poltári nebola kvalifikovaná pracovná sila 
a musel zamestnať ľudí, ktorí majú trvalý pobyt v Lučenci, to je už ďalšia vec.  
Ďalšia otázka od obyvateľov bola, či má dostatok financií na pokrytie veľkej haly. Bola jej 
položená táto otázka, aby sa opýtala na MsZ. 
 
Ing. Michálek 
-chcel vedieť, či potrebuje predložiť výkaz firmy 

 
Bc. Tóčiková 
-myslí si, že nie 
 
Ing. Michálek 
-90 %, ktoré investovali do firmy, boli z ich zdrojov. Nejaké zdroje riešili cez úverovanie, 
nákup pozemku v hotovosti, halu riešia s bankou ako úver. 
Nehovorí, že halu so spevnenou plochou postaví do 1 roka. Halu a skladové priestory postaví 
ako prvé. Musí sa zabezpečiť elektrina, kúrenie. Úprava okolia podľa toho, ako budú 
uvoľnené zdroje. 
Ďalšie priestory majú v Lučenci a prichádzajú na to, že sú im malé. Veľa času strávia 
cestovaním. Celá firma sa presunie sem. 
 
p. Pitliak 
-má materiál z verejne dostupnej stránky k 30. 11., kde figuruje firma ako dlžník voči 
daňovému úradu 
 
Ing. Michálek 
-oni ako firma majú 90 dňové splatnosti. Finančné prostriedky prichádzajú na účet po troch 
mesiacoch. Vyfakturované bolo v dosť vysokej čiastke, vznikla vysoká daňová povinnosť. 
Zákazníci, ktorí mali vyplatiť pohľadávku, meškali. Kvôli tomu sa dostali do takejto situácie. 
Peniaze, ktoré mali určené na vyplácanie daní štátu, neprišli. Museli si zohnať z iných 
zdrojov. Všetky pohľadávky boli uhradené. Exekútor po 15 dňoch zablokoval účet z dôvodu 
nedostatku financií pre vyplácanie daní. Výplaty a odvody boli uhradené. 
Sú to stabilní partneri, ale na úhradu majú 90 dní, 15 dní bez pokuty, 15 dní s pokutou a keď 
nezaplatíte exekútor sa nepýta, či ich máte vo faktúre, alebo v hotovosti. 
Exekučná výzva je od 3. 1.  stiahnutá. Exekútor vyplatil peniaze, ktoré stiahli v decembri, 
daňovému úradu. 10. 1. prišlo z Daňového úradu Banská Bystrica, že exekučná výzva bola 
pozastavená. 
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Mgr. Jánošík 
-je rád, že sa firma zaujíma, je to dobrý zámer 
-vieme, aká je v regiónoch odbornosť. Už sa tu zaujímali aj iní. Veľký záujem mal aj p. 
Ulický, hala sa už stavia inde. Mal dotaz, kto zabezpečí infraštruktúru. 
 
Ing. Michálek 
-prístupovú MK si zriadi sám, elektrika bude tiež na ich náklady. Končí na hranici s STK. 
 
Mgr. Jánošík 
-pozrel Zásady mesta. Tu je navrhnutá suma 1 – 2 €. § 9 hovorí, že je možnosť predať na 
základe znaleckého posudku. Mal dotaz, či bol urobený. 
 
primátor 
-nebol 
  
Ing. Cifraničová 
-pre osobitný zreteľ nemusí byť znalecký posudok. Ten je potrebný do 40.000 na priamy 
predaj. 
 
MVDr. Balog 
-vysvetlil situáciu, že ako náhle podnikateľ vystaví faktúru, musí zaplatiť daň a štát nezaujíma, 
či má. Človek sa nie vlastnou vinou, dostane do takejto situácie. 
 
Bc. Tóčiková 
-dnes odsúhlasíme zámer, do budúceho MsZ sa pripraví kúpna zmluva a tam by mali byť 
zapracované podmienky? 
Zámer a spôsob je teraz, na budúce odpredaj? Do budúceho MsZ by sme mali zapracovať aj 
podmienky, ktoré mali predošlí, ktorí kupovali. To znamená tie všeobecné, ktoré máme, že 
s výstavbou sa začne do jedného roka. Bude to zapracované v zmluve. 
 
Ing. Cifraničová 
-to je v uznesení. 
Uznesenie je skopírované, čo bolo pripravené do verejnej obchodnej súťaže na ten istý 
pozemok. Tak sme to preniesli do zámeru. 
 
Bc. Tóčiková 
-a vieme doplniť, že do tých 5 rokov sa vybuduje 20 pracovných miest s trvalým pracovným 
pomerom?. Toto tu nie je. Do zmluvy doplniť, že sa vybuduje 20 pracovných miest na trvalý 
pracovný pomer a tam to nebude podmienené tým, že budú obyvatelia Poltára, keď nenájde 
kvalifikovaných, ako povedal.  
 
Ing. Cifraničová 
-ten dôvod osobitného zreteľa, čo máte v dôvodovej správe sa prenesie do uznesenia. To 
vlastne chcete? 
 
Bc. Tóčiková 
-áno, bez toho cca keby tam bolo, žeby tam bolo 20 
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Ing. Cifraničová 
-celé to, ako máte dôvod osobitného zreteľa, aby sa dostalo do uznesenia? 
 
Bc. Tóčiková 
-čo sa týka tých ľudí pracovných miest 
 
Ing. Cifraničová 
-áno, to ostatné tam zostáva. To je v uznesení. 
 
Bc. Tóčiková 
-čiže to bude zapracované v kúpnej zmluve? 
Pýtam sa preto, lebo ako poslankyňa sa stretávam prvý krát s takouto vecou. 
 
Bc. Skýpala 
-p. Michálek rozumne zdôvodnil, prečo potrebujú takú plochu. Čo sa týka ceny, keďže ide 
o osobitný zreteľ, je tam tá cena nižšia. 
Zásady hospodárenia s majetkom mesta hovoria, že orgány mesta sú povinné chrániť majetok 
mesta pred poškodením a zničením. 
25. 12. bol stále dlh p. Micháleka, ktorý sa rovná kúpnej cene pozemku. Poslanci máme 
chrániť majetok. Nikto nespochybňuje p. Micháleka, vidíme, že podniká a v tomto regióne je 
to ťažké. No tento nedoplatok vzbudzuje veľa otáznikov a riešení. Keby nám p. Michálek  
vedel potvrdenie predložiť, tak nemá najmenší problém zahlasovať. 
 
Ing. Michálek 
-skonštatoval, že môže predložiť okamžite a odišiel pre doklad do auta 
 
primátor 
-sú dva návrhy za cenu 
 
Bc. Skýpala 
-ak s tým nemá problém 
 
primátor 
-on sám navrhol, do 2 € môže ísť, viac nie 
 
p. Sitor 
-dal návrh 2 € 
 
primátor 
-teraz, kým príde odhlasujme 2 € a potom by som dal hlasovať bod, ako máme predložený, by 
som dal schvaľovať. 
 
Hlasovanie: 
Kto je za to, aby sa pozemok predal za 2 €/m2? 
 10 za                                                   - proti                                         3 sa zdržali hlasovania                                     
 
                                                                                        Mgr. Brisudová, Mgr. Jánošík, Pitliak 
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Bc. Tóčiková 
-bola by rada, keby sa do zmluvy zakotvilo, ako povedal konateľ, že celú infraštruktúru si 
vybudujú na vlastné náklady 
 
Ing. Cifraničová 
-budete schvaľovať predaj 
 
Bc. Tóčiková 
-tam, aby to bolo zapracované 
 
Ing. Cifraničová 
-na základe toho sa bude robiť zmluva 
 
Bc. Tóčiková 
-aby to bolo do budúceho MsZ, keď budeme hlasovať za predaj, aby to bolo prichystané 
v tom. 
Môžeme to poznačiť a môže to byť zapracované, že infraštruktúru si vybuduje sám na vlastné 
náklady, ako to uviedol on sám. 
 
Bc. Skýpala 
-skonštatoval, že p. Michálek predložil doklad z daňového úradu a je to v poriadku 
 
primátor 
-preto dávam hlasovať za to, ako máte predložený materiál, kto je za predaj? 
MsZ 
b/ SCHVAĽUJE 
 
zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 
v zmysle §9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku 
 

pozemkov, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere 
k celku, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, a ktoré sú vedené na 
liste vlastníctva č.1 nasledovne: 

parc.č. CKN 1536/1 o výmere:   cca 8 234 m2 (časť parcely z celkovej výmery 24775 m2) 
     ,druh poz.: zastavané plochy a nádvoria, 

CKN 1536/3        134 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1536/4        569 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1537        157 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1538        906 m2  zastavané plochy a nádvoria, 

o celkovej výmere cca 10 000 m2, 
za sumu 2€/m2 pre: 
EMKOS s.r.o., Hviezdoslavova 109/6, 985 01 Kalinovo, IČO: 48 079 057, 
v zastúpení: Ing. Milan Michálek - konateľ spoločnosti. 

Zámerom žiadateľa je na pozemkoch vybudovať výrobné priestory, čím rozšíri tak jeho 
podnikanie a zároveň vytvorí nové pracovné miesta pre 20 ľudí v horizonte do 5 rokov od 
vybudovania prevádzky. 
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Podmienky predaja pozemkov: 
• ak kupujúci s plánovanou výstavbou nezačne do 1 roka od právoplatnosti rozhodnutia o 
prevode týchto pozemkov, má predávajúci nárok na vrátenie pozemkov za rovnakých 
podmienok ako ich nadobudol kupujúci, 
• pre prípad, že by kupujúci v lehote do 10 rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti predať, 
darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako vecné právo 
predkupné právo, ktoré spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich vopred predávajúcemu 
a to za rovnakých podmienok ako ich nadobudol kupujúci. Takto dohodnuté predkupné právo 
ako vecné právo pôsobí aj voči nástupcom kupujúceho. 
Všetky inžinierske siete a prístupovú komunikáciu vybuduje kupujúci na vlastné náklady. 

 
Hlasovanie: 
10 za                                                   - proti                                         3 sa zdržali hlasovania                                     
 
                                                                                        Mgr. Brisudová, Mgr. Jánošík, Pitliak 
UZNESENIE č.   163/2018    
MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 
a/ SCHVAĽUJE 
 sumu 2€/m2 za pozemky, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere 
k celku, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, a ktoré sú vedené na 
liste vlastníctva č.1 nasledovne: 
parc.č. CKN 1536/1 o výmere:   cca 8 234 m2 (časť parcely z celkovej výmery 24775 m2) 

     ,druh poz.: zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1536/3        134 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1536/4        569 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1537        157 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1538        906 m2  zastavané plochy a nádvoria, 

o celkovej výmere cca 10 000 m2, 
 
Hlasovanie: 
10 za                                                   - proti                                         3 sa zdržali hlasovania                                     
 
                                                                                        Mgr. Brisudová, Mgr. Jánošík, Pitliak 
b/ SCHVAĽUJE 
 
zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 
v zmysle §9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku 
 

pozemkov, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere 
k celku, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, a ktoré sú vedené na 
liste vlastníctva č.1 nasledovne: 

parc.č. CKN 1536/1 o výmere:   cca 8 234 m2 (časť parcely z celkovej výmery 24775 m2) 
     ,druh poz.: zastavané plochy a nádvoria, 

CKN 1536/3        134 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1536/4        569 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
CKN 1537        157 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
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CKN 1538        906 m2  zastavané plochy a nádvoria, 
o celkovej výmere cca 10 000 m2, 
za sumu 2€/m2 pre: 
EMKOS s.r.o., Hviezdoslavova 109/6, 985 01 Kalinovo, IČO: 48 079 057, 
v zastúpení: Ing. Milan Michálek - konateľ spoločnosti. 

Zámerom žiadateľa je na pozemkoch vybudovať výrobné priestory, čím rozšíri tak jeho 
podnikanie a zároveň vytvorí nové pracovné miesta pre 20 ľudí v horizonte do 5 rokov od 
vybudovania prevádzky. 

Podmienky predaja pozemkov: 
• ak kupujúci s plánovanou výstavbou nezačne do 1 roka od právoplatnosti rozhodnutia o 
prevode týchto pozemkov, má predávajúci nárok na vrátenie pozemkov za rovnakých 
podmienok ako ich nadobudol kupujúci, 
• pre prípad, že by kupujúci v lehote do 10 rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti predať, 
darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako vecné právo 
predkupné právo, ktoré spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich vopred predávajúcemu 
a to za rovnakých podmienok ako ich nadobudol kupujúci. Takto dohodnuté predkupné právo 
ako vecné právo pôsobí aj voči nástupcom kupujúceho. 
Všetky inžinierske siete a prístupovú komunikáciu vybuduje kupujúci na vlastné náklady. 

 
Hlasovanie: 
10 za                                                   - proti                                         3 sa zdržali hlasovania                                     
                                                                                        Mgr. Brisudová, Mgr. Jánošík, Pitliak 
 
Ing. Cifraničová 
-za m2 si napíšem, lebo teraz m2 vygeneruje geometrický plán, ktorý sa dá urobiť. Takže to 
ono naozaj môže byť 15.000 – 20.000 € na základe m2 x 2 €. 
 
2. Zmena účelu stavby bývalej polikliniky na Ul. slobody v Poltári 
prednosta 

-nový majiteľ žiada teraz, predtým sme nesúhlasili na veľkosklad, opakovane požiadal 
o zmenu na obchodné priestory. Preštudovali sme si, čo všetko sa môže v lokalite nachádzať 
a dospeli sme k záveru, že obchod podľa ÚP tam môže byť. Keď si priestory opravia, nech by 
vzniklo viacej maloobchodných priestorov. 

p. Albert 

-či tieto veci nerieši iba p. Barkáč 

prednosta 

-my sme sa rozhodli dať do MsZ preto, aby nebola polemika, že rozhodol stavebný úrad, 
alebo primátor sám. Mohlo to tak byť. 

p. Albert 

-či sa môže stať, že zahlasuje inak a či sa to môže zmeniť 

Ing. Cifraničová 

-dal na obchody. V tej občianskej vybavenosti to napísané nie je. V občianskej vybavenosti sa 
objavuje maloobchod, nie veľkoobchod. Povedal, že hore spraví obchod. 
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Bc. Skýpala 

-keď veľkoobchod riešil stavebný úrad, nevidí dôvod, aby teraz hlasovali poslanci. Nech sa 
o tomto nehlasuje. 

primátor 

-to je ako ÚP v Zelenom, aby nevznikli polemiky 
Bc. Skýpala 
-zmena účelu je mimo MsZ 
prednosta 
-ak sa vzdávate, môžeme stiahnuť z rokovania, postúpime na stavebný úrad 
 
3. Kontrola evidencie vzniku a čerpania dovoleniek a práce nadčas v ZŠ Školská  
hlavný kontrolór 
-do 15. 12. bola vykonaná kontrola v ZŠ v zmysle plánu práce HK. Bolo zistených 5 
nedostatkov. Bolo dané odporúčanie na odstránenie nedostatkov a bolo ešte jedno samostatné 
odporúčanie v súvislosti so zavedením elektronického dochádzkového systému. Nedostatky 
bolo akceptované a boli predložené prijaté opatrenia. 
 
Mestské zastupiteľstvo berie správu na vedomie. 
 
4.  R ô z n e 
MVDr. Balog 
-poverila ho komisia pre školstvo, aby požiadal o navýšenie rozpočtu o 1.300 €. Majú 7 
veľkých akcií do roka. 
Mgr. Brisudová 
-aby do februárového MsZ zaradil primátor participatívny rozpočet, ktorý pripravuje a doručí 
poslancom. Do akého termínu je potrebné doručiť? 
primátor 
-materiály sa dávajú 5 pracovných dní pred 
Mgr. Brisudová 
-a kedy bude? 
primátor 
-koncom februára 
prednosta 
-nájomcovia tržnice požiadali o spôsob refundovania kúrenia kvôli plesniam. Požiadal 
ekonomickú komisiu, aby dala do februárového MsZ, akým spôsobom to chceme riešiť. P. 
Molnárová zaplatila 1 €. 
Bc. Tóčiková 
-nech nám pripravia zamestnanci ekonomického oddelenia 
prednosta 
-bol v Lipanoch, roky tam funguje spoločný sociálny úrad. Je tam zamestnankyňa a skladajú 
sa podľa počtu obyvateľov. Do budúceho MsZ zašle materiály, či chce mesto vstúpiť do tohto 
úradu. Je potrebné uznesenie MsZ. P. Horváthová by bola zamestnaná v spoločnom 
sociálnom úrade, podľa počtu obyvateľov by sa obce skladali na chod a mzdu. 
primátor 
-na obciach zasadajú raz štvrťročne a musia mať schválené uznesenie, tak to bude v apríli 
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5. D i s k u s i a 
p. Pitliak 
-obyvatelia Zeleného za železničnou stanicou, keď sa topil sneh, tak im vytopovalo záhrady 
a pozemky. Rúry sú malého priemeru a jarok je zanesený. 
-pripravuje sa výzva na odkanalizovanie, treba skúsiť 
prednosta 
-technicky to nie je možné. Je to obslužná cesta na polia. Jarok je v poli. Rúry nemajú 
vyústenie. 
Mgr. Jánošík 
-koľko mesiacov chce p. Molnárová platiť 1 €? 
primátor 
-v zimných mesiacoch 
prednosta 
-mala informáciu o tom, že sme nad tým uvažovali. Vtedy sa to neuzavrelo. Zatiaľ sú to dva 
priestory. Keď jej povieme, že doplatiť, doplatí. 
Mgr. Jánošík 
-mali by sme odsúhlasiť 1.300 € pre školskú komisiu. Treba vypracovať kritériá, za čo bude 
dieťa odmenené. Kritériá treba sprísniť, aby sme nedávali rovnaké ocenenia. 
-všetci poslanci dostali výzvu, aby sme sa zaoberali, čo sa týka údržby, opráv, parkovacích 
miest pri bl. „W“, „V“ a  „R“. Treba pripraviť na to finančné prostriedky. 
prednosta 
-boli tam so Sihelskou pred 2 rokmi. Ľudia sa stretli na jednom mieste a hádka a krik. Traja 
domoví dôverníci mali prísť na mesto so spoločným návrhom. Nenašli ho dodnes. Je to len 
žiadosť jednej bytovky. 
Mgr. Brisudová 
-ľudia sa sťažujú na vyhŕňanie snehu. Keď začal padať v sobotu večer sneh, v nedeľu ráno sa 
bola previezť po Poltári a boli vyhrnuté iba veľké cesty, ktoré nám nepatria. Treba sa venovať 
aj Kanadskej a Poľnej ul. Na poliklinike na schodoch a na chodníku je ľad. 
Ing. Solivajs 
-v nedeľu ráno išli vyhŕňať sneh o siedmej a končili o pol štvrtej. Bola odhrnutá aj Podhorská 
a Kanadská ul.. Na poliklinike je určený pán, ktorý má pozametať a odhrnúť sneh. P. Rovňan 
má na starosti aktivačných, zavolal mu a dal aktivačným pracovníkom soľ na posypanie. 
P. Rovňan zabezpečuje upratovanie aj vonku, aj vo vnútri. 
Bc. Tóčiková 
-mala dotaz, ako sme postúpili za sklo od p. Póra. Určité sklo, že už bolo predané do múzea 
do Lučenca za 12.000 €. My sme to chceli kompenzovať za dane. 
primátor 
-ale sme nie, naďalej je dlžník. Budovu, alebo pozemky sme zablokovali a on bez nás nepredá. 
Ktokoľvek kúpi,  mesto si stiahne dlžobu. Povedal, že sklo nedá do Lučenca. 
Bc. Tóčiková 
-dostali grant 12.000 € a bolo tak, že ho vrátia v posledný deň 
primátor 
-v priebehu februára zistí, ako to je a bude informovať. Má dlžobu 100.000 €. 
p. Pitliak 
-kto platí nájomné za byty pre manažment 
primátor 
-je to dohoda s p. Pórom. O desiatich percentách rozhoduje mesto, čiže môže rozhodnúť o 7 
bytoch. 
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Bc. Tóčiková 
-držíme byty dlžníkovi 
Mgr. Jánošík 
-vlastníkom bytov je mesto 
-p. Melicherčík už o 4 ráno odhŕňal  vtedy sneh pred Billou. Na Podhorskej sa nevedeli dostať 
na  autách. 
Mgr. Brisudová 
-dohodli sme sa, že bude pripravená správa o tom, aká bola genéza kanalizácie na 
Podhorskej, ale žiadnu správu nenašla.  
-ľudia v bytovke splácajú úver. Na koľko ľudí sa rozpočítava? Potom splácajú úver aj za 
neobsadené byty. Potom by to malo splácať mesto na svoje vlastné náklady. 
Ing. Cifraničová 
-má niečo pripravené za kanalizáciu, ale je to zatiaľ „šmirák“. Vo februári bude. 
primátor 
-do prvého MsZ by to malo byť 
Mgr. Jánošík 
-na základe výzvy, ktorá bola zaslaná občanom mesta, čo sa týka znečisťovania povrchových 
vôd žumpami, nevie, prečo sa na list dostali traja poslanci. Prečo nie všetci, keď je to aktivita 
MsZ? Prečo iba Jánošík, Brisudová a Tóčiková? My to riešime ako poslanci za celý obvod 
Poltár. On s tým nesúhlasí. 
prednosta 
-zvolali ste stretnutie, o ktorom sme nevedeli, tak sme sa odvolali na vás. Na základe toho, že 
ste tam boli. 
Mgr. Brisudová 
-ak napíše stavebné oddelenie list a prednosta tam napíše úvod, to je už vrchol 
prednosta 
-nevie, odkiaľ na to prišli, že dopísal úvod. Za tým, čo je v liste, si stojí. 
Mgr. Brisudová 
-tam sa mali písať zákony. Za písanie listov ľuďom hovoril p. Jucha. Ona žiadala 
vypracovanie správy. 
prednosta 
-trvá na tom liste, čo je tam napísané 
Mgr. Brisudová 
-oni chceli, aby na tej ul. bola vybudovaná splašková kanalizácia. To, čo je v zákone 
o obecnom zriadení, je povinnosť mesta, nie poslancov. 
Mgr. Jánošík 
-tu boli občania Podhorskej ul., vyjadril sa p. Kacian a najviac, že na čo čakáte roky, bola p. 
Sliacka. 
prednosta 
-sľúbili ste na Podhorskej ul., že do konca vášho volebného obdobia, bude vybudovaná 
kanalizácia. To mi prišli povedať traja ľudia. 
Bc. Tóčiková 
-kedy povedali oni traja, že má napísať výzvu 
primátor 
-vyzvaní boli viac krát 
prednosta 
-od vás bol podnet, vy ste boli na Podhorskej ul. 
Bc. Tóčiková 
-p. Jucha povedal, že treba poslať ľuďom list 
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Mgr. Jánošík 
-mesto v tejto veci koná, ale prečo sú u vedení traja ľudia 
p. Dudáš, občan 
-či bolo výberové konanie na zhotoviteľa mosta v Zelenom 
primátor 
-keď budeme mať všetky vyjadrenia, budeme pokračovať ďalej. Do konca tohto roka by mal 
byť hotový spodok. 
prednosta 
 -riešia sa veci na odklonenie toku, potom sa môže robiť výberové konanie na zhotoviteľa 
stavby. Takéto rekonštrukcie nie sú bežné. Rekonštrukcia je možná do konca r. 2018. Podáme  
ešte ďalšiu žiadosť. 
p. Dudáš 
-navrhol most prekryť 
Ing. Cifraničová 
-stavebná dokumentácia bola robená v r. 2009 – 2010 
p. Štefančík, občan 
-ak niekto predhodí tieto mená a tiež ľudí na Podhorskej ul. a ten človek povie, že poslanci 
rozdeľujú ľudí v ulici, to je nehoráznosť. Lebo ich rozdeľujete vy. 
Napísať, že si majú žiadať od Lehockého náhradu škody... Vedenie mesta malo pracovať na 
tom, aby sa vyčistili. Je to na podanie trestného oznámenia z dôvodu nekonania. 
-pripravuje sa projekt na verejnú kanalizáciu v ulici. Tí, čo majú pripojenie na vlastný zdroj, 
majú platiť stočné? Koľko majú platiť? 
Ing. Cifraničová 
-nevie presne, aký je poplatok 
p. Štefančík 
-tešia sa kedy bude dažďová kanalizácia spojazdnená, aby sa mohli pripojiť v tom stave, ako 
teraz, aby splašky išli do kanalizácie. Do 12. 1. mali predložiť podklady o likvidácii žúmp. 
11. 1. prišlo auto na vývoz fekálií a z piatich domov vytiahli a dali potvrdenie. Je toto možné, 
aby mohli byť vytiahnuté? 
primátor 
-čo s tým má mesto? 
 p. Štefančík 
-mali byť odkanalizované všetky domácnosti. Mesto na to nemá, aby mohlo zobrať taký veľký 
úver. Z Podhorskej ul. by sa mohol urobiť pilotný projekt ZOMOS. Miestny klub predloží 
návrh, do konca leta by mohla byť Podhorská ul. urobená z vlastných zdrojov. Na budúcej 
schôdzi treba dať do programu a predložiť návrh. 
 
   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor za účasť 
a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 
 
 
Pavel GAVALEC                                            Ing. Pavel OLŠIAK 
  primátor                                                              prednosta MsÚ 
 
Bc. Ján  S K Ý P A LA                                           Peter  S I T O R 
I. overovateľ                                                        II. overovateľ 
 
Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 


